
Møtereferat fra Styringsgruppa i Utviklingsprosessen 15.12.21  

Teamsmøte. Deltagere: Marit, Kasper, Liv Unni, Elin, Irene, Inga-Lill og Randi  

  

• Status:  

Det oppleves stort press i helse- og omsorgstjenesten fortsatt, spesielt i Utegruppa.  

Hjemmetjenesten og Institusjonstjenesten jobber for å samarbeide bedre med 

de personalressursene de har. Når Furumoen flytter vil det kunne lette samarbeidet 

ytterligere.  

Har NAV tilgjengelige ressurser?   

Forsøke å ha tilstrekkelig med vikarer i tjenestene til å tåle sykefravær i jula.  

• Arbeidsgruppene for Tilrettelagte boliger og Langtid/skjermet avd har hatt møte hvor 

agendaen var hva de måtte tenke på i forkant inne i avdelingene i forbindelse med de 

planlagte flyttingene (se referat på kommunens hjemmeside). Opplevdes som et godt og 

konstruktivt møte.  

• Interne flyttinger planlegges med utgangspunkt i løsninger der vi unngår flere flyttinger enn 

nødvendig for sårbare brukere. Kårstua kan kanskje benyttes. Venter på endelig svar fra 

teknisk ang dette.  

• Diskusjon rundt ressursbruk. Tydelige tjenester og tydelige rammer er viktig.  

• Skal det ut ny statusoppdatering til ansatte før jul? Nei, referater ligger tilgjengelig på 

hjemmesiden, og de ansatte er informert om dette i Teams Tjønnmosenteret.  

• Det blir ikke møte i Styringsgruppa i romjula.  

  

  

  

Ref: Randi  

 


